

國立中山大學積體電路設計研究所「研究生-指導教授」確認單
Institute of Integrated Circuit Design, NSYSU

Letter of Agreement

學號 Student ID : _____ 姓名 Name : _____
組別 Group : _____組 電話 Phone Number : _____
E-mail: _____

本人經與_____教授訪談，已充分瞭解教授之研究狀況，未來在研究領域及修課選擇方面，懇請教授給予指導。

I agree to follow the advisor's research instructions and courses selection from this day forward until my graduation.

本人經與學生_____討論，同意擔任其指導教授，並同意以下課程列為學生必須修習的畢業學分。若無指定必須修習的課程，則無需填寫以下表格。

After discussion with the student, I agree to be the advisor of the above student from this day forward and to provide research instructions until the student graduates. Also, I agree to accept the following courses for credit toward the student's graduation. If there is no specified course that must be taken, the following form is not to be filled out.

課程名稱 Course name	學分 Credit	課程名稱 Course name	學分 Credit

研究生簽名：_____ 年__月__日
Student Signature yyyymm/dd

指導教授簽名：_____ 年__月__日
Advisor Signature yyyymm/dd

[此欄位由學系填寫 This field is filled in by the institute.]

指導關係確定日期：_____年__月__日 繳交系上簽收日期：_____年__月__日
Determination Date yyyymm/dd Signature Date yyyymm/dd

*依據本所碩士班研究生學位考試相關規定制定。

The qualifications of professors serving as advisors should align with the relevant provisions listed under the University's "Important Points for Graduate Student Thesis Advisor Selection" and "Master's Graduate Student Degree Examinations Method," which includes the specified criteria.

*本表應於學生入學之學年度開學起五個月內完成簽核並繳交至所辦公室。

This form should be signed and submitted to the institute office within five months of the beginning of the academic year in which the student is enrolled.